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REFERAT - BESTYRELSESMØDE 

28. august 2023  
Mollerup Golf Club 

Møde nr. 4 
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 Deltagere 

 Anette Buun Syvertsen, Anton Posselt Sønniksen, Benny Jepsen, Carsten 
Skakkebaek, Christian Vogensen, Erwin Berngruber, Gert Nielsen, Jan 
Lauridsen, Patrick Czyz Bendsen, Ulla Køpfli og Poul Lindberg (revisor). 

  

 Deltager ikke 

  

  



 

 
Side 2 

1. Godkendelse af referat 

 Referat af d. 26. juni er godkendt.  
 
Anton har bemærkning til vedtagelse af børns deltagelse i 
begynderturneringerne i forhold til børneattester på vejlederne.  
Det undersøges i DGU om dette er et krav for kaptajnen på holdet.  

 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Dagsorden er godkendt 
 

3. Orientering siden sidst 

 a) Formanden 

b) Administrationen 

c) Udvalgene 

Formanden: 

 FU afholdt MUS-samtaler med klubbens ansatte ledere 
tirsdag den 22. august. Den øvrige bestyrelse blev 
efterfølgende orienteret via et teams-møde.  
FU udarbejder referater, som udsendes til de rette snarest.  

Administrationen: 

 Status på medlemmer 
Klubben har pr. dd. 1.136 fuldtidsmedlemmer og 140 
medlemmer der benytter træningsfaciliteter og Par-3 bane 
 
Foreløbig er der modtaget 29 udmeldelser pr. 31/12-2023 fra 
fuldtidsmedlemmer og 9 som benytter træningsfaciliteter og 
Par-3 bane.  
 
Der har i år været en stor tilgang af unge og studerende. 
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 Status på prøvemedlemmer 
Til dato har 97 prøvemedlemmer opstartet prøveforløbet i 
klubben.  
49 har foreløbig meldt sig ind.  
Der er 28 som ikke har færdiggjort forløbet. 
2 af prøvemedlemmerne har meldt sig ind i andre klubber, 
men 18 ikke har vendt tilbage på henvendelser efter at 
forløbet er færdiggjort.  
 

 Klubbens tordensirene har fået en ny ”speak” og signallyden 
er ændret. 

 I samarbejde med Aarhus Kommune tilbydes aktivitetspas og 
fritidspas. Klubben har været tilknyttet ordningen i længere 
tid, men der har ikke været henvendelser herpå.  

 Mollerupkoret har søgt om tilskud til et nyt klaver. 
Bestyrelsen har besluttet at give 50% af det ønskede beløb. 

 Det bør overvejes om der kan nytænkes i forbindelse med 
Klubmesterskaberne. Tilslutningen og opbakningen er 
begrænset og Merete Grønvold, som i flere år har stået for 
det praktiske i weekenden, har meddelt at hun ikke ønsker at 
gøre dette fremover.  

 Der vil blive afholdt medlemsinformationsaften for alle 
klubbens medlemmer den 4. oktober.  

 Klubben har inviteret til frivilligturnering den 17. september 
med foreløbig 28 tilmeldte. 

 Afslutningsturneringen er programsat til den 23. september 
og opslag herom kommer i udgangen af ugen.  

 Den 16/9 laves officiel åbning af Shortgame banen med en 
shortgame turnering. Christian og Chris er ansvarlige for 
dagen, da hverken Jan eller Anette har mulighed for at 
deltage den pågældende dag.  
Det bør overvejes at invitere Sport & Fritid, som har støttet 
etableringen.  
Baneudvalget vil overveje muligheden for at holde Short 
game banen åben i vinterperioden.  

Udvalgene: 

Der er intet nyt 

 



 

 
Side 4 

 

4. Økonomi 

 a) Ledelsesrapport for årets første 7 måneder 

 Omsætning er fortsat lidt bagud for budget.  
Det skyldes til dels periodeforskydninger.  

 Kontingenter er foran budget. 

 Sponsorater er pt. lidt bagud, men det skyldes at flere aftaler 
forhandles i september. 

 Proafdelingen planlægger sensommertilbud på træning og er i 
gang med planlægningen af vintertræning.   

 Cafeen har i den seneste tid været ramt af sygemeldinger blandt 
personalet, hvilket formodes at være årsag til at omsætninger er 
efter budget.  

 Omkostninger følger budget. 
 

Det er besluttet at udbedre den sammenfaldne kloak ved hul 9/Par-
3 banen hvilket anslås at koste kr. 60.000, og det forventes at Niras 
fakturerer klubben i forbindelse med undersøgelserne af egen 
vandboring.  
Det er derfor vigtigt at alle afdelinger udviser ekstrem stor 
ansvarlighed for at sikre at budget holdes resten af året, og gør en 
ekstra indsat for at øge omsætningen.  

b) Aktivitetsregnskab (cost/benefit)  
Poul Lindberg præsenterer en aktivitetsbaseret kontoplan. Dette 
skal sikre et bedre overblik over afdelingernes performance.  
Systemet er integreret med e-conomic og budget 123, og data bliver 
løbende opdateret. Det vil være et let arbejdsredskab til ledelsen og 
bestyrelsen til i dagligdagen løbende at følge klubbens økonomiske 
udvikling.  
 

c) IT Løsning 
Klubben står overfor at optimere den nuværende server, som er af 
ældre dato. Samtidig bør data samles og sikres bedre end i dag. 

Der er indhentet tilbud på en ny serverløsning og en cloud-baseret 
løsning.  
Begge løsninger er forbundet med etablerings- og løbende 
omkostninger.  
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Bestyrelsen er stemt for en cloud-baseret løsning og FU arbejder 
videre hermed sammen med Poul, Jan og Anette.  

d) Låsesystem til bagladen og Cafe/Restaurant  
Jan er i gang med at undersøge mulige løsninger via erfaringer fra 
andre klubber og virksomheder.  

 

5. Handleplan 2023 

 Opfølgning på handleplaner for 2023: 

Banens udvikling: 
Short Game banen er færdig. Renovering af skraldespande er stort- 
set afsluttet. Teesteder og bunker vedligeholdes løbende.  
Jesper Lund (1. mand greenkeeper) finder områder til biodiversitet, 
som bliver etableret.  
Skiltning på banen bliver effektueret i 2024. 

Banens tilgængelighed:  
Før sommerferien blev tider lagt sammen i weekenden. Da der efter 
sommerferien er ledige tider at få, synes det ikke at være påkrævet 
at fortsætte.  
Procedurer for banestarter har haft en positiv effekt og Klubber i 
klubben har været gode til at melde tilbage til kontoret, så banen 
kan åbnes mest muligt.  

Optimering af café og restaurant 
I bruger undersøgelsen Golfspillerne i Centrum kan vi på besvarelser 
fra gæster se en større tilfredshed med cafeen. Cafeen ligger helt på 
niveau med Benchmark.  
Den seneste tids udfordringer med bemanding har bevirket at 
åbningstiden ikke altid har været overholdt, hvilket har givet et par 
klager fra medlemmer.  
Hvis den annoncerede åbningstid ikke overholdes, skal der 
naturligvis være fyldt drikkevarer i køleskabet til selvbetjening, 
hvilke vil blive indskærpet overfor personalet.  

Fastholdelse af medlemmer og trivsel. 

Onsdagsklubben har én gang pr. måned Handicap- og regeludvalget 
til at komme og give ekstra gennemgang af golfreglerne. Hensigten 
er at give begynderne en bedre intro og mere overskuelighed. Der er 
ønske om at sekretariatet også deltager og giver indblik i øvrige 
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golfsystemer.   
Administrationen ønsker at inddrage Klubber i klubben mere i 
integrationen af nye etablerede golfspillere, for at de kan føler sig 
mere velkommen som nye.  
Der ønskes at skabe et forum/fællesskab for de mange unge spillere 
vi har i klubben med fælles aktiviteter – turnering, træning og spil på 
short Game Banen.  

 

6. Organisation 

 a) Udvalgenes plan for 2023. Følges årsplanen? 

Forretnings Udvalg v/Patrick & Gert 
Der er løbende dialog og afholdes møder med Århus Kommune i 
forhold til klarhed omkring klubbens lejemål.  
 

ERHVERVS OG SPONSORUDVALG v/Jan og Carsten   
New Bizz skal igangsættes nu i 3. kvt. 2023. Målet er at øget 
indtjeningen på sponsorater.  
Det økonomiske mål for i år er sikret, men endnu ikke endeligt 
på plads, da flere aftaler er til gentegning i september. 
Der er i år kommet flere nye sponsorer til klubben. 
 
ELITE v/Ulla:  
En spiller har tilbudt at arbejde på fonds/sponsorsøgning.  
Der arbejdes på elitetræning over vinteren for at fastholde 
spillerne. 

FRIVILLIGE v/Benny  
Der skal etableres affaldsstation ved hul 6. - 9. og hul 12.-13. 
Rækværk ved trolleypladsen i gården ønskes gjort mindre og skal 
males.  
Buggygaragen skal males færdig.  
Plankeværk ved greenkeepergården trænger til maling. 
Petersgård og greenkeepergården bør ryddes op.   
Generelt har Benny et ønske om en pænere finish i vores 
områder. 

b) Plan for de frivillige? Struktur/Strategi 
Det arbejde som blev påbegyndt i vinter med henblik på at lave en 
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Frivillig strategi, skal færdiggøres og har 1. prioritet i oktober måned. 
Erwin, Anette og Benny er på opgaven.  

c) Strategi for Bæredygtighed for Mollerup Golf Club 

 Med afsæt i ESG-rapporten udarbejdet af Det grønne akademi 
beslutter bestyrelsen Vision og strategi (ESG-strategi) for 

bæredygtighed i Mollerup Golf Club (læs her) og en række 
handleplaner for bæredygtig udvikling indenfor følgende tre 
hovedområder Environment (Miljø): Energi, Vand, Føde-og 
drikkevarer og Affald. Social (Samfund): Sygedage, Arbejdsulykker, 
APV, Trivsel og arbejdskultur, Diversitet i køn og Risici. Governance 

(Ledelse). Flere handleplaner er allerede iværksæt og FU 
igangsætter de øvrige handleplaner, når der er de nødvendige 
ressourcer bemandings-mæssigt og økonomisk råderum til det. 
Klubben har gennem EU-programmet SMV:Gønne kompetancer 
opnået tilsagn om støtte på 60.000 kr. til at styrke kompetencer 
inden for grøn omstilling og bæredygtige initiativer. Som en 
modsætning til dette skal klubledelsen yde en tilsvarende mængde 
arbejdstimer.  
Det videre arbejde hermed vil foregå hen over vinteren. Klik her og 
se handlingsplan 
 
Dette vil blive udnyttet strategisk i klubbens branding, og vi 
forventer at få betydelige fordele herfra.   

 

7. Medlemsundersøgelsen 

 Brugerundersøgelsen Golfspilleren i Centrum udsendes til alle 
klubbens medlemmer i september måned.  
Bestyrelsen skal indenfor den kommende uge give input til 
spørgerammen.  
Erwin, Jan og Anette vil tilrette inden udsendelsen.  

Christian opretter til forholdet en chat i Board-Office.  

 

8. Diverse 

 Klubbens dresscode er nu opdateret og kan se på klubbens 
hjemmeside – klik her 

https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/08/Vision-og-strategi-ESG-strategi-for-baeredygtighed-i-MGC.pdf
https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/08/Handleplaner-for-baeredygtig-udvikling.pdf
https://www.mollerupgolfclub.dk/wp-content/uploads/2023/08/Handleplaner-for-baeredygtig-udvikling.pdf
https://www.mollerupgolfclub.dk/ordensreglement/
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Indoor Golf 2023/24 

Følgende priser er vedtaget af bestyrelsen:  

Pris pr. time (55 min) kr. 175 

Klippekort á 10 klip. Kr. 1.250 - gyldighed 12 måneder 

Månedskort med 16 klip kr. 650,-  
Månedskort udstedes altid pr. den 1. i måneden og gælder den 
pågældende måned.  
Ubrugte tider kan ikke overføres.  

Gæster med spillere der betaler med månedskort eller klippekort 
betaler kr. 50 pr. time 

 

9. Eventuelt 

 Patrick vil i det omfang det kan lade sig gøre tilbyde sin hjælp til 
Erhvervs- og sponsorudvalget 

Carsten genindtræder som formand for Erhvervs- og Sponsor 
udvalget 

 


